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UCHWAŁA NR XV/120/2020 
RADY GMINY PŁUŻNICA 

z dnia 27 lutego 2020 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podziału Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Płużnicy na dwie 
oddzielne placówki w Płużnicy i Nowej Wsi Królewskiej. 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r., 
poz. 506 z późn. zm.), art. 9 ust. 2, art. 13 ust.1 ustawy z dnia 11 lipca 2014r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r., 
poz. 870 t.j.) – Rada Gminy Płużnica uchwala, co następuje: 

§ 1. 1. Uznaje się za bezzasadną petycję Pani Jadwigi Antoszek z dnia 1 października 2019 r., której 
przedmiotem jest utworzenie odrębnej, niezależnej i całkowicie samodzielnej szkoły w Nowej Wsi Królewskiej. 

2. Wyjaśnienia dotyczące petycji zawarte są w uzasadnieniu uchwały. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy Płużnica do zawiadomienia wnoszącego petycję 
o sposobie jej załatwienia. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.
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Uzasadnienie

W dniu 3 października 2019 roku do Rady Gminy Płużnica wpłynęła petycja, której podmiotem wnoszącym
była Pani Jadwiga Antoszek. Zgodnie z procedurą, petycja została skierowana do Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji do rozpatrzenia. Komisja na posiedzeniu w dniu 14 listopada 2019 roku zapoznała się z jej treścią
i uznała, że należy dokonać wyliczenia kosztów związanych z podziałem Zespołu Szkolno – Przedszkolnego na
dwie oddzielne placówki.

W dniu 17 lutego 2020 roku na kolejnym posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wystosowano
następującą opinię:

Powołany Zespół Szkolno-Przedszkolny w Płużnicy oraz w budynku w Nowej Wsi Królewskiej jest
wypracowanym rozwiązaniem po konsultacjach z rodzicami, nauczycielami i uczniami. Szkoła w takiej formie
rozpoczęła swoją działalność od 1 września 2019 roku i musi upłynąć trochę czasu, aby placówka po zmianach
funkcjonowała bez zakłóceń. Wprowadzone zmiany nie były łatwe zarówno dla uczniów, rodziców, nauczycieli
i dyrekcji. Wszyscy pracują nad tym, aby szkoła funkcjonowała bez problemów. Problemy, które są wskazane
w petycji nie wynikają z braku odrębności placówki tylko raczej z braku komunikacji. W budynku szkoły
w Nowej Wsi Królewskiej jest zastępca dyrektora do którego bezpośrednio można zgłaszać wszystkie sprawy.
Pani Dyrektor jest obecna w Nowej Wsi Królewskiej przez 2-3 dni w tygodniu, co również daje możliwość
bezpośredniego kontaktu, bez konieczności przyjazdu do Płużnicy. W ocenie Komisji utworzenie dwóch
odrębnych placówek nie wniosłoby istotnych zamian w funkcjonowaniu szkoły oprócz tego, że w szkole
w Nowej Wsi Królewskiej powołano by stanowisko dyrektora szkoły. Uczniowie w dalszym ciągu będą
dowożeni z miejscowości położonych najbliżej placówki, nauczyciele ze względu na zbyt małą liczbę godzin
nadal będą dojeżdżali do dwóch szkół. W kwestiach organizacyjnych funkcjonowałaby księgowość i budżet dla
dwóch placówek oraz rejonizacja która bez procesu rekrutacji uniemożliwiłaby wybór szkoły. Zasadniczo
wzrosłyby koszty funkcjonowania placówek oraz koszty jednorazowego dodatku uzupełniającego.

Mając powyższe na uwadze komisja rekomenduje rozpatrzenie petycji w ten sposób, iż jest ona bezzasadna.

Po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Rada Gminy Płużnica postanawia
uznać petycję za bezzasadną.
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